
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 6. april 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 124
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren vurderer, at det er et problem,
at det ifølge rapporten »Evaluering af optagelsessamtalerne på læreruddan-
nelsen« fremgår, at vurderingen er meget afhængig af, på hvilken professi-
onshøjskole optagelsessamtalen er gennemført i forhold til, hvor god en vur-
dering ansøgeren har fået, og hvad ministeren i givet fald vil gøre ved proble-
met?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jens Henrik Thulesen Dahl (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jens.Henrik.Thule-
sen.Dahl@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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